
    
     
 

             

Referat af bestyrelsesmøde.  
DATO:   onsdag d. 28-08-24 

KL.:  19- 21.30 

STED:     klubhuset  

DELTAGERE: Henrik Haagen, Preben Johannes Nielsen, Bente Andersen, Martin 

Gottschalk, Jan Rasmussen. 

Afbud: Nicklas Bo Frederiksen, Nikolai Hansen  

 

DAGSORDEN 
 

Referat  

1. Valg af ordstyrer og referent. 
 

Ordstyrer JR, referent BA 

2. Godkendelse og prioritering af 
dagsorden.  

Godkendt  
 

3. Næste møde.   
 

25. september kl.19 i klubhuset. 

4. Nyt fra formanden. 
Regnvandsbassinet, Dk’s 
motionsuge 41, m.m.  
 

Vi afventer svar fra Slagelse Kommune mht. 
brug af regnvandsbassin pga. forlydender om 
evt. forurening der.  
Vi tilbyder alle interesserede at køre med på 
vores fælles-træninger i DK’s motionsuge, uge 
41. 
Vores hjemmesidefirma, Zakobo tilbyder en 
opgradering for en engangsudgift. Vi overvejer, 
indhenter mere info og tager det op igen på 
næste møde.  
 

5. Nyt fra kasserer. 
 

Regnskabet gennemgået. Vi har overskud i 
forhold til budgetteret. Ekstraordinært har 
klubben fået 25.000 af Slagelse kommune som 
kompensation i år, da kommunen ikke har haft 
mandskab til at sørge for den aftalte 
vedligeholdelse på Byskovvolden. Vi køber 
maskinel for pengene, og har ryddet MTB stier 
for det mandshøje ukrudt.  
Generalforsamling 2025 fastsættes til 20. 
januar.PN taler med Sydbank. 
   

6. Klassikeren 2025? Planlægning 
skal starte nu hvis vi vil afholde 
den til april.  
 

Der er enighed om, at vi afholder Klassikeren i 
2025 og udvider med en gravelrute. Vi stiler 
efter d. 6. april.  

7. DCU elitemedlemsskab. Skal vi 
overgå til basismedlemsskab?   

Da vi i øjeblikket har meget få elite- licens- 
kørere, ændrer vi i 2025 vores medlemskab til 



    
     
 

             

 basis i stedet for elite, og sparer derved ca 6000 
kr og ikke mindst arbejdet med at sætte et DCU 
løb op.  
 

8. Skilte i skov og på hus. 
  

Skilt med reklame for os kommer op ved 
Arnehavehus. Skiltet på klubhuset bliver 
fornyet, da vi har fået et nyt skilt sponsoreret. 
Kommunen giver i øjeblikket tilbud om gratis 
opslag på digitale skilte ved byens indfaldsveje- 
vi overvejer.  
 

9. Sporlaug. Spor og skov. 
Maskiner  
 

Punktet udsættes til næste møde.  

10. Depotet. Lån og tilbagelevering.   
 

Drøftet, hvordan vi bedst holder styr på det 
hele.  
 

11. Klubtøj. Status på salg og lager.  
 

Ordren på vinter- klubtøj gennemføres uden at 
der lægges mere på lageret.  
 

12. Arrangementer   
 

Afviklede: 
Spordage på trailcentret d. 3. og 27. juli: 
Trailcentret blev gjort kørbart igen af ihærdige 
sporfolk i sommervarmen! 
Sommerskole 6. – 9. august 
16 glade børn og unge deltog i sommerskolen. 
Fotos kan ses på 
https://www.facebook.com/groups/1575753296
057909Slagelse mtb. Flere nye medlemmer 
herefter.  
Tøjprøvning 13.august 
På trods af lille fremmøde til tøjprøvningen, er 
der bestilt en del vintertøj.   
Kommende:  
DGI-cup afd. d. 28. september i Slagelse. HH er 
tovholder. Der skal bruges nogle hjælpere. 
Opslag kommer.  
 
 

13. Evt.    
 


